
Til retsudvalget 

Så enkelt er det. Her kan I se hvorfor politireformen ikke virker. 

Hvad tror I den almindelige dansker tænker og reagerer over dansk politi med sådan en artikel. 

Det er ikke første gang politimesteren har udtalt sig meget lidt pædagogisk til avisen.  

Hvem er politiet til for? 

Er det et mål i sig selv at knalde så mange som muligt? 

Kunne det ikke være optimalt at politiet blev en del af staten og ikke en stat i staten.  

 

Jeg ved ikke hvem man skal være mest chokeret over. Politikerne eller politiet. Det ender i det rene 

anarki.      

 

Med venlig hilsen  

 

Torben Johansen 
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